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Zápis z jednání VV dne 27. 8. 2024 – 08/2024 

Lomnického 1705/5, Praha 
 

 

Přítomní:  Daniel Novák, Václav Culka, Lukáš Dolejš, Jan Kovář, Martin Musil, Tomáš Pacák, 

Kristýna Šedová 

 

Omluveni:  Petr Musil, Jiří Dufek 

 

Hosté:  Tomáš Frank, Zdeněk Mlčoušek, Zuzana Svobodová, Lukáš Laštovička, Petr 

Chvojka, Veronika Jelínková, Jakub Borovský, Jakub Podlucký (od 9:30 do 10:35), 

Roman Urbář (od 13:00 do 15:00) 

 

ORK:  J. Spáčil, P. Galasovský (oba od 9:30 do 10:35) 

 

Ověřovatelé: Lukáš Dolejš, Tomáš Pacák 

 

Zapisovatel:  Veronika Jelínková 

 

Zahájení: 09:32 

Ukončení: 15:00 

 

Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 06/2024 a programu jednání 08/2024 

2) Kontrola plnění usnesení VV 

3) Nastavení spolupráce ORK a VV 

4) Návrh statutů a složení jednotlivých odborných komisí  

5) Plán práce VV 

6) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí 

7) Vývoj v politických záležitostech 

8) Vývoj v mezinárodních záležitostech  

9) Stav českého florbalu a priority v následujícím období 

10) Informace ze sekretariátu 

11) MS 2025 

12) PP3 – Komplexní rozvoj oddílů a florbalu 

13) Zpráva a hodnocení průběhu projektů elitních soutěží a návrh na úpravu na další období 

14) Analýza stavu rozvoje regionálních složek 

15) Návrh na úpravu Ekonomické směrnice 

16) Schválení realizačního týmu juniorek 

17) Schválení návrhu na spolupořadatele finálového završení pohárové soutěže 

18) Analýza přihlášek družstev v jednotlivých kategoriích 
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AD 1) Schválení zápisu z VV 06/2024, 06m/2024 a programu jednání 08/2024 

 

Viz výše   

 

Usnesení č. 01/06/24: VV 

- schvaluje zápis z jednání VV 06/2024 

- schvaluje program jednání VV 08/2024 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 08/2024 L. Dolejše a T. Pacáka 

 

 

AD 02) Kontrola plnění usnesení VV 

 

Proběhla kontrola plnění usnesení VV. Všechna usnesení byla splněna, nicméně o splnění 

Usnesení č. 10/06/24 bude osobně informovat P. Musil na dalším jednání. 

 

Usnesení č. 02/08/24: VV 

- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

 

 

AD 03) Nastavení spolupráce ORK a VV 

 

Prezident D. Novák a předseda ORK J. Spáčil informovali členy VV o nastavení spolupráce mezi 

VV a ORK. V úvodu D. Novák krátce uvedl J. Spáčila, předsedu ORK, který se v krátkosti 

představil z pohledu své pracovní kariéry. Následně proběhlo krátké představení členů VV a členů 

sekretariátu.  

Předseda ORK okomentoval svou představu o roli a náplni ORK s tím, že ORK by měla svým 

přístupem konstruktivně pomáhat rozvíjet a kultivovat florbalové prostředí. Členové VV a ORK se 

v diskusi shodovali na formě komunikace mezi sebou, především panovala shoda na aktivním 

přístupu při vysvětlování postupu při rozhodování jak ORK, tak i VV.  Od předsedy ORK 

opakovaně zaznělo, že je potřeba, aby co nejvíce legislativy bylo vždy známo všem dopředu a byla 

ve spolku snaha tyto legislativní předpisy co nejvíce zjednodušovat a také aktivně vysvětlovat. 

Z jeho krátkého působení má dojem, že právě výklad legislativy je vhodné ještě více rozšířit. 

Členové VV se vrátili k projednávanému případu Black Angels. J. Spáčil shrnul průběh a výsledek 

jednání ORK. Krátce doplnil a na následné dotazy odpovídal i prezident D. Novák.  

D. Novák a T. Frank krátce představili členům ORK systém controllingu čerpání rozpočtu 

v jednotlivých kapitolách a deklarovali připravenost spolupracovat s ORK na revizní činnosti. D. 

Novák poděkoval za účast členům ORK na jednání a avizoval další společnou schůzku 

v budoucnu. 
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Usnesení č. 03/08/24: VV 

- bere na vědomí informace o nastavení spolupráce mezi ORK a 

VV  

- bere na vědomí souhrn informací k případu odvolání Black Angels 

 
 

AD 04) Návrh statutů a složení jednotlivých odborných komisí 
 
Předsedové jednotlivých odborných komisí předložili ke schválení statuty odborných komisí na 

období 2024-2028, které byly postupně krátce diskutovány.  

Jednotliví předsedové, případně odborní garanti ze sekretariátu, představili personální složení 

navrhovaných členek a členů komisí. Některé komise budou ještě v budoucnu doplněny o další 

osoby.  

Následně bylo diskutováno nastavení zveřejňování zápisů z jednání jednotlivých odborných 

komisí. Členové VV se domluvili na systému, kdy a zda je zápis z odborné komise veřejný či 

neveřejný a toto bude transparentně stanoveno ve statutu. Současně se členové VV domluvili, že 

v rámci standardního bodu na jednání VV – Zpráva o činnosti jednotlivých komisí, je zaručena 

informovanost, co jednotlivé komise řeší i ve větší podrobnosti. Případná diskuse tohoto rázu bude 

případně pokračovat na některém z následujících jednání. 

D. Novák informoval členy VV o průběhu sestavení strategické skupiny, která bude připravovat 

témata s dlouhodobějším dopadem na diskusi a případně následné rozhodnutí na VV.  

 

Usnesení č. 04/08/24: VV 

- schvaluje návrhy statutů jednotlivých odborných komisí 

- schvaluje návrhy členů a členek jednotlivých odborných komisí 

- bere na vědomí případné následné pokračování diskuse nad 

oblastí zveřejňování zápisů z jednání jednotlivých komisí 

- bere na vědomí aktuální informace o přípravě sestavení 

strategické skupiny 

 

 

AD 05) Plán práce VV 

 

D. Novák předložil ke schválení Plán práce VV na období září 2024 až srpen 2025. Nicméně hned 

v úvodu informoval, že by byl rád, aby byl materiál ještě diskutován a napříč připomínkován. 

Materiál bude finálně předložen ke schválení na dalším jednání, aby měly jednotlivé komise ještě 

čas na doladění jednotlivých položek za své oblasti. 

 

Usnesení č. 05/08/24: VV 

- bere na vědomí odklad materiálu na další jednání 
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AD 06) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí 

 

Předsedové komisí předložili zprávy o případné činnosti jednotlivých odborných komisí. 

 

KRD – proběhlo setkání s předsedy regionálních KRD a supervisory; obsahem jednání byla 

diskuse nad jednotlivými oblastmi činnosti komise nejen na regionální úrovni; proběhla školení 

celostátních rozhodčích a delegátů.  

 

KRO – 15. 8. 2024 proběhlo standardní setkání KRO s manažery regionů a hejtmany 

v Pardubicích; obsahem schůzky bylo hodnocení dlouhodobých a ročních plánů rozvoje regionů 

a představení plánů nových. 

 

Ostatní komise nejednaly. 

 

Usnesení č. 06/08/24: VV 

- bere na vědomí zprávy o činnosti jednotlivých odborných komisí 

 

 

AD 07) Vývoj v politických záležitostech 

 

Prezident D. Novák předložil aktuální informace v politických záležitostech. Nejprve T. Frank 

informoval členy VV o stavu investiční dotace NSA na movité věci, ve které bude ČF žádat. D. 

Novák předložil informace z NSA, kde došlo ke schválení dotace VSA mimořádné důležitosti pro 

MS 2025 a současně zařazení šampionátu mezi 4 nejdůležitější sportovní akce v roce 2025. Dále 

informoval, že se chystá schůzka NSA a svazů, protože proběhne opět další kolo prioritizace 

sportů (plánováno vždy po OH). ČF bude usilovat o udržení pozice mezi prioritními sporty s tím, že 

termín bude stanoven v nejbližších dnech. 

M. Musil, jako pověřený zástupce ČF, informoval o své účasti na jednání VH ČUS. Průběh VH 

ČUS hodnotil jako standardní a poukázal na rozdílnost prostředí od florbalového. 

Dále byly předloženy informace o průběhu Olympijského parku v době konání OH v Paříži. Účast 

florbalu ve spolupráci s regionálními kluby hodnotil prezident D. Novák velice kladně a akci celkově 

za velmi povedenou. 

 

Usnesení č. 07/08/24: VV 

- bere na vědomí aktuální informace v politických záležitostech 

- bere na vědomí informace o stavu investiční dotace NSA na movité 

věci 

- bere na vědomí informace z NSA a schválení dotace VSA MD pro 

MS ve florbale žen 2025 

- bere na vědomí informace o účasti zástupce ČF na jednání VH ČUS 

- bere na vědomí informace o průběhu Olympijského parku v době 

konání OH v Paříži 
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AD 08 Vývoj v mezinárodních záležitostech 

 

Prezident D. Novák předložil aktuální informace v mezinárodních záležitostech. Informoval 

aktuálním dění na IFF, kde aktuálně probíhají důležitá jednání s ohledem na další směřování 

mezinárodní federace před nacházejícím volebním kongresem. Za ČR vede jednání Filip Šuman, 

který má tuto oblast v rámci Českého florbalu v gesci. Česká republika se cítí být důležitým 

článkem, který má mít spoluodpovědnost za nejbližší rozvoj mezinárodního florbalu.  

T. Frank informoval členy VV o stavu jednání nastavení systému Champions Cupu v následujícím 

období. Severní část soutěže už běží, termíny utkání jižní části (českých týmů) ve čtvrtfinále jsou 

stanoveny v období 20. – 29.9.2024. Očekává se budoucí diskuse nad pokračováním / vývojem 

tohoto formátu do budoucna. 

Další informace byly k směřovány probíhajícím diskusím k mezinárodní termínové listině. Bude 

dále projednáváno v širší pracovní skupině IFF, kde má ČF zastoupení v podobě F. Šumana. 

Současně diskutováno v širším spektru sekretariátu. Toto téma je nyní hodně aktuální, neboť je 

potřeba dořešit pro plánování další mezinárodních akcí. 

 

Usnesení č. 08/08/24: VV 

- bere na vědomí aktuální informace v mezinárodních záležitostech 

- bere na vědomí aktuální informace z IFF 

- bere na vědomí o stavu jednání nastavení systému Champions Cupu 

v následujícím období 

- bere na vědomí informace k mezinárodní termínové listině 

 

V průběhu jednání bylo odsouhlaseno, že bod č. 9 bude projednán až na konec (tedy po 

projednání bodu č. 10 – 18). 

 

 

AD 09) Stav českého florbalu a priority v následujícím období 

 

Prezident D. Novák z důvodu časové náročnosti požádal o odklad bodu na další jednání. Došlo 

k dohodě členů VV, že následující jednání proto začne již v 9:00. 

 

Usnesení č. 09/08/24: VV 

- bere na vědomí přesun bodu na následující jednání 

 
 

AD 10) Informace ze sekretariátu 

 

T. Frank předložil informace ze sekretariátu. Informoval o stavu plateb členského příspěvku, kdy 

přes 10 tis. poplatků je již zaplaceno. Současně informoval, že platí poměr, kdy v cca 80 % je 

poplatek placen oddíly a v 20 % si jej hradí přímo samotní členové. 

Z. Mlčoušek informoval o tom, že odstartovaly obě Pohárové soutěže bez významnější 

organizačních problémů a také nepadl žádný disciplinární trest. 



 

Zápis z jednání VV 08-2024 - schválený.docx  6/8 

P. Chvojka informoval o chystaném utkání 1. kola Livesport Superligy Tatran Střešovice – 

Bohemians v německém Chemnitzu. Je nastavena úzká spolupráce Tatranu a domácího klubu 

Chemnitz, ČF je částečně zapojen na organizaci akce. Členové VV se více zajímali o nastavení 

této spolupráce, kterou P. Chvojka ještě více přiblížil. 

T. Frank, Z. Mlčoušek, L. Laštovička, P. Chvojka, Z. Svobodová, R. Urbář a J. Borovský postupně 

představili členům VV aktuální pracovní strukturu dle jednotlivých částí sekretariátu v připravené 

prezentaci. Kromě seznámení se s aktuálním stavem, se T. Frank snažil krátce komentovat 

poměrně nízkou fluktuaci a nízkou nemocnost zaměstnanců. Současně upozornil, že bude nutné 

diskutovat podobu pracovní struktury pro budoucí vývoj florbalu a současně řešit také podmínky 

jednotlivých pozic. 

 

Usnesení č. 10/08/24: VV 

- bere na vědomí informace ze sekretariátu 

- bere na vědomí informace o stavu plateb členského poplatku 

- bere na vědomí informace o Pohárových soutěžích 

- bere na vědomí informace o chystaném výjezdním utkání 1. kola 

Livesport Superligy (TAT – BOH) v německém Chemnitzu  

- bere na vědomí představení a informace k aktuální podobě pracovní 

struktury 

 

 

AD 11) MS 2025 

 

P. Chvojka předložil aktuální informace k MS 2025. Shrnul stav příprav žádostí o dotace (NSA, 

města, kraje) a také informoval o stavu příprav k nastavení ticketingu. J. Borovský krátce doplnil 

informace z oblasti komunikace MS.  

 

Usnesení č. 11/08/24: VV 

- bere na vědomí aktuální informace k MS 2025 

- bere na vědomí informace o stavu příprav žádostí o dotace 

- bere na vědomí informace o stavu přípravy ticketingu 

- bere na vědomí informace z oblasti komunikace MS 

 

 
AD 12) PP3 – Komplexní rozvoj oddílů a florbalu 

 
Prezident D. Novák předložil informace k potvrzení hlasování per rollam 1PR/06/2024, týkajícího 
se PP3 – Komplexní rozvoj oddílů a florbalu 24/25. 
 

Usnesení č. 12/08/24: VV 

- potvrzuje hlasování per rollam a schvaluje zařazení oddílu Asper 

Šumperk, FBC Letka, Panthers Praha a SK Jihlava do PP3 – 

Komplexní rozvoj oddílů a florbalu na sezonu 2024/2025 
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AD 13) Zpráva a hodnocení průběhu projektů elitních soutěží a návrh na úpravu na další 
období 

 
T. Pacák za KEF předložil aktualizovanou Zprávu a hodnocení průběhu projektů elitních soutěží a 
návrh na úpravu na další období. P. Chvojka krátce okomentoval část, která byla aktuálně 
doplněna. 

 
Usnesení č. 13/08/24: VV 

- bere na vědomí aktualizovanou Zprávu a hodnocení průběhu 

projektů elitních soutěží a návrh na úpravu na další období 

 

 
AD 14) Analýza stavu rozvoje regionálních složek 

 
J. Kovář za KRO předložil materiál Analýza stavu rozvoje regionálních složek. L. Laštovička 
obsáhle okomentoval jednotlivé výstupy a odpovídal na dotazy k předloženému materiálu. Členové 
VV se shodli, že úprava materiálu pomohla jeho porozumění. D. Novák současně avizoval, že bere 
výstupy za velmi zajímavé a poukázal na potřebu se k některým výstupům ještě v budoucnu vrátit. 

 
Usnesení č. 14/08/24: VV 

- bere na vědomí materiál Analýza stavu rozvoje regionálních složek 

 

 
AD 15) Návrh na úpravu Ekonomické směrnice 

 
T. Frank předložil Návrh na úpravu Ekonomické směrnice. Krátce okomentoval důvod aktualizace, 
který souvisí s pravidelnou  aktualizací přílohy, kam se propisují již dříve schválené výše 
startovného. 

 
Usnesení č. 15/08/24: VV 

- schvaluje Návrh na úpravu Ekonomické směrnice 

 
 
AD 16) Návrh na složení realizačního týmu juniorek 

 
V. Culka za KER předložil ke schválení Návrh na složení realizačního týmu juniorek. Krátce 
představil jednotlivé osoby. 

 
Usnesení č. 16/08/24: VV 

- schvaluje Návrh na složení realizačního týmu juniorek  

 
 

AD 17) Návrh na spolupořadatele finálového završení pohárové soutěže 

 

Z. Mlčoušek v zastoupení J. Dufka předložil materiál Návrh na spolupořadatele finálového završení 

pohárové soutěže. Vybraným oddílem je Zlín Lions. Finále proběhne 25. 2. 2025 ve SH Datart Zlín, 

která prošla v poslední době částečnou rekonstrukcí. Členové VV následně diskutovali potenciál 
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této akce v nových místech. Bohužel aktuální požadavek na kapacitu diváků (min. 800) eliminuje 

možnosti, kde Finále Poháru hrát a spíše se začnou opakovat lokality z minulosti. 

 

Usnesení č. 17/08/24: VV 

- schvaluje Návrh na spolupořadatele finálového završení pohárové 

soutěže oddíl Zlín Lions 

 
 
AD 18) Analýza přihlášek družstev v jednotlivých kategoriích 

 

Z. Mlčoušek v zastoupení J. Dufka za KS předložil materiál Analýza přihlášek družstev 

v jednotlivých kategoriích. Materiál krátce okomentoval a upozornil na některé závěry, které 

z materiálu vyplývají. 

 

Usnesení č. 18/08/24: VV 

- bere na vědomí materiál Analýza přihlášek družstev v jednotlivých 

kategoriích 


